
Hung. Monitoring, 11.9.89. (Kossuth Rádió, Déli Krónika, 12.00 h)

- Hosszú éveken át várt Kósa Ferenc filmrendez  arra, hogy el szörő ő
a mozikban, majd a TV-ben is bemutassák Az utolsó szó jogán című
filmjét. Talán már tudják, ebben a Béres-cseppek kálváriájáról
van szó. A gyógyhatású szert eddig is lehetett kapni, de sejtettük,
hogy a TV m sora még inkább felkelti az emberek érdekl dését. Horváthű ő
Katalin telefoninterjúja err l tanúskodik:ő
- Trebuska Istvánné vagyok, a Mártírok úti Gyógynövényb l.ő
- Jó napot kívánok, Béres-cseppeket lehet önöknél kapni?
- Sajnos elfogyott. Én 9 óra el tt egy pár perccel jöttem be aző
üzletbe, nyitás csak fél 10-kor van, hármas sorokban, két üzletnyi
távolságon, a sarokig álltak, a Kapás utca sarkáig állt a sor. 
Személyenként három darabot adtam csak, úgy gondoltam, hogy jusson
minél több embernek, mert 3 db az kb. elég egy rövid kúrára, de
kb. negyed-fél 11 körül elfogyott a készletünk.
- Mennyi volt Önöknek az üzletben?
- Csütörtökön kaptam 600 darabot, kb. volt még el tte egy 2-300ő  
darabos készletem.
- Tehát közel 800 db elfogyott.

– Kb., igen.

- Fogarasi József, a Herbária-üzletek igazgatója.
- Tud-e ön arról, hogy ma reggel nagyon sokan álltak a Herbária 
üzletek el tt, hogy Béres-cseppeket vegyenek?ő
- Arról, hogy mennyien álltak az üzleteink el tt, nem tudok, arrólő
tudok, hogy péntek-szombaton Az utolsó szó jogán cím  Béres-filmű  
megjelent és valószín , hogy ennek a hatására van most pillanatnyilagű
egy tömegpszichózis, amit hát ki kell elégíteni.
- Van-e elég Béres-csepp raktáron?
- Hát a Béres-csepp technológiája miatt az elég, az egy nagyon
relatív fogalom. Napi 12.000 darabot tudunk gyártani, jelenleg
22.000 db van a raktáron. Nekünk gyártási problémánk jelenleg nincs,
mindenki nyugodt lehet abban, hogy a vállalat továbbra is gyártja
a Béres-cseppet.


